
Protokoll Linköpings hundungdom 2024-01-30

Närvarande: Sofie (via länk), Olivia, Ing-Christin, Hanna, Rolf, Yvonne 

1.   Val av justerare: Rolf valdes till justeringsman

2.   Godkännande av föregående protokoll: protokollet från 2024-01-09 godkändes

3.   Kassarapport:
Resultatet för januari är +344 404 kr varav 300 000 kr är bidrag från kommunen för
konstgräset.
De största intäkterna förutom bidraget är Träning i hallen 73 200 kr, Medlemsavgifter
13 175 kr, Tävlingsanmälningar 6 045 kr, Kursintäkter 3200 kr.

De största utgifterna har varit Lokalhyra 15 826 kr, El i lokalen 8 778 kr, Bankkostnader
5 025 kr, Avgifter till BokaMera 2 494 kr.

En kortsiktig fordran på 25 366 kr från en av instruktörernas inställda kurser i
november-december 2023 har återbetalats. (Se §11 i protokoll 2023-11-28-1).

Aktivitets och beslutslogg: 

4.   Att göra enligt föregående protokoll: 

Malin: Uppmana sektionerna att undersöka sitt behov av utbildning av tex instruktörer
och TL. Klart!

Sofie: Gör ett kort informationsinlägg till medlemmarna om styrelsens möte. Klart!

Yvonne: Möblera om i hallen, staketlösning. Vi tänker oss samma lösning som i
LarsA-hallen. Sten Bruce är tillfrågad om att bygga fötter Pågår

Sofie, Ing-Christin och Rolf: Förbereda årsmötet tex inbjudan och årsberättelse. Pågår.

Malin och Sofie: Sammanställning över tävlingar skickas till Sofie som kompletterar
med agilityn. Klart!

Olivia: Skapa inlägg i facebookgruppen för att brainstorma ideer till verksamhetsplanen
i kommentarsfältet. Klart!
Yvonne: Fixa ett formulär för att anlita extern instruktör. Pågår

Ing-Christin: Lägger upp formuläret i instruktörsgruppen. Pågår

Yvonne: Gör ett styrdokument gällande sportdygn. Pågår

PR-gruppen: Lägg upp de nya styrdokumenten på hemsidan. Pågår

Hanna: Lägga upp Olivia som instruktör på hemsidan. Klart!



Ing-Christin, Rolf och Yvonne: Delta på kommunens möte om driftbidrag. Klart!
Vi har fått följande besked om driftsbidrag för 2024 och 2025:
Bidragsansökan: 16015
Bidragsart: Anläggningsbidrag - Drift - För driften år 2024
Reviderade bidragsregler (ny fördelningsmodell) avseende anläggningsbidrag – drift
trädde i kraft 2024-01-01. År 2024 fungerar som ett övergångsår och från och med år
2025 tillämpas den nya fördelningsmodellen fullt ut. Linköpings Hundungdom tilldelas
46 451 kronor i anläggningsbidrag – drift för år 2024. Förutsatt att bidragsbudgeten för
detta bidrag förblir oförändrad kommer föreningen att tilldelas 52 192 kronor i
anläggningsbidrag – drift för år 2025.
Elin: Sätt upp skyltar i hallen efter att vi bytt gräs. Bordläggs tills gräset är klart.

Agilitysektionen: Sälja/skänka hårda muren, platta tunnlarna, 2-2 slalomet och de
gamla oxerbommer. Klart! Fick in över tusen kroner för allt och vi fick till och med en
hundralapp för varje platt tunnel. Bestämde oss dock för att behålla de gamla
oxerbommarna att ha ute i sommar.
Yvonne: Dra ihop lagning av hinder när det blir sommar. Bordläggs i väntan på
sommaren.
Olivia och Yvonne: Tejpa om slalompinnarna inne. Pågår

Elin: Uppdatera styrdokumentet om belöningar på årsmötet. Klart!

Yvonne och Ing-Christin: Kolla hur man gör för att söka pengar hos
sparbanksstiftelsen. Pågår
Yvonne: Informera Erika om att vi inte kommer be kommunen om kompensation pga
snön. Klart!
Sofie: Städa på driven gällande dagordningar, protokoll, mm. Klart!

Anmälda mötesfrågor:

6.   Godkänna Verksamhetsberättelse 2023 och verksamhetsplan för 2024.

Vi beslutade att godkänna båda efter att vi gjort en del justeringar.

7.  VU-beslut angående styrdokument för kurser.

VU beslutar att riva upp beslutet om godkännande av det nya styrdokumentet och backa till
den tidigare versionen som återfinns på hemsidan: ”Styrdokument för externa kurser
(220907)”. Instruktörsgruppen ges möjlighet att vid möte tillsammans med medlemmar ur
styrelsen bearbeta förslaget till nytt styrdokumentet, därefter tar styrelsen upp det bearbetade
förslaget till behandling vid nytt styrelsemöte.
Se fullständigt beslut i Bilaga 1.

8. VU-beslut angående inhyrning av hjälp för att ta ut den gamla konstgräsmattan och
padden



VU beslutar att anta erbjudandet om hjälp med uttagning av matta, pad och sand.
Se fullständigt beslut i Bilaga 2.

9. VU-beslut angående beställning av agilityhinder.

VU beslutar att beställa agilityhindren enligt offerten från Galican.
Se fullständigt beslut i Bilaga 2.

10. Datum för konstituerande möte och datum för första möte med nya styrelsen.

Vi beslutar att hålla det konstituerande mötet direkt efter årsmötet (7/2). Vi beslutar att vi låter
nya styrelsen bestämma möte efter årsmötet

11. officiellt tack till Anton, gräsgruppen och medlemmarna för insatsen vid byte av
gräset

Vi beslutar att låta Hanna göra ett officiellt tack på sociala medier.

12.  Möblering av hallen (till årsmötet). Diskussionspunkter? Fråga på Facebook?

Vi beslutar att ha flera olika diskussionsfrågor tex kylskåp, köksdel, micro, antal stolar, antal
hinder, inga burar, inget bord mm. Yvonne får i uppdrag att göra ett frågeformulär till
medlemmarna. Ing-Christin sammanställer samma frågor att ta med till årsmötet.

13.  Bokningssystemet. Förlag: Göra så att bara medlemmar kan boka.

Vi beslutar att vi påminner våra medlemmar om vilka regler som gäller för bokning och
nyttjande av hallen. Hanna får i uppdrag att fixa infon på bokaMera och Sofie får i uppdrag att
påminna medlemmarna i infobrevet.

14.  Kissböter

Vi beslutar att vi låter Elin fixa en fin skylt med kissböter-info. På infon ska det finnas en
QR-kod och summan 50 kr. Förslag läggs i Facebook-gruppen

15. Övervakningskamera i hallen

Vi beslutar att avslå förslaget om övervakningskamera från samträningsgruppen på facebook.

16.  instruktörsutbildning FS

Vi beslutar att Yvonne får hålla instruktörsutbildningi freestyle i klubbens regi under
lågsäsong. Öppet även för icke-medlemmar.

17.  Fråga ang höjt arvode från Sabina

Vi beslutar att den som bokat Sabina för kursen (Elin) och kassör Rolf får i uppdrag att kolla
upp detta med Sabina.

18. Styrdokumentet ang hundar i hallen vid tävling

Vi beslutar att bordlägga frågan. Yvonne får i uppdrag att fråga sektionerna.

19. Förfrågan från annan klubb om att hyra hallen 26-27/10 2024
Vi beslutar att det inte går då det är under högsäsong. Ing-Christin meddelar klubben som
frågat.

20.  Rapporter från/till arbetsgrupperna:

Rally: Rallyns januaritävling avklara, två tävlingar i mars och en i maj. På samträningen i mars
planeras ev KM.



Hallen: Gräset kommer bytas from 26/1 och hela den veckan. Gräsbytet är klart och har
förflutit bra. Förhoppningen är att kunna flytta in grejer i hallen igen torsdagen den 1
februari.

Freestyle: Tävlingen i januari är avklarad, nästa tävling i mars. Samträning inställd p g
a mattbytet. Tänkte planera in KM 2023 när mattbytet är klart. Vi har fått remiss från
SHFK om nya freestyleregler (till 2027), första remissvar ska in senast 31/3.

Agility: Problem att hitta domare 19/5 letande fortsätter

Ungdomsgruppen: Ingen rapport

Lydnaden: Planerar att ha en lydnadstävling (kvällstid) under semestersabotören.

Hoopers:  Ingen rapport

Sponsorgruppen:  Ingen rapport

Huset: Vi beslutar att införa förbud mot dobbar i klubbstugan för att inte riskera att
förstöra golvet. Ing-Christin fixar låneskor. Elin fixar en trevlig skylt

21. Förslagslådan / inkomna skrivelser

Inga inkommande skrivelser rapporterades-

22. Övriga frågor: 

Påminnelse om årsmötet. Hanna får i uppdrag att göra ett nytt inlägg på sociala medier
så folk inte glömmer.

23. Nästa möte:

Årsmöte och Konstituerande möte den 7/2

24. Avslutning av mötet.
Mötet avslutades.

Mötesordförande: Justerare: 

 



……………………………………… ………………………………………



Bilaga 1

Linköpings Hundungdom: VU-beslut angående styrdokument för kurser

Telefonmöte 2024-01-17.

Närvarande: Malin Öster Vice ordförande och Rolf Gustavsson, kassör

Ej närvarande (men vidtalad): Olivia Gustafsson

Bakgrund: Efter förslag som behandlades 2023-11-28 (se punkt 11. Återbetalning inställda
kurser pga kennelhosta. Förslag angående sjuka hundar på kurs) beslöts att ett nytt
styrdokument gällande kurser skulle tas fram. Vid styrelsemöte 2024-01-09 fastställdes det
nya styrdokument att börja gälla från 2024-01-01. Styrdokumentet delades i facebookgruppen
för instruktörer där det snabbt fick kritik från flera instruktörerna. Dels för att det ändrade
instruktörernas villkor för kurser som redan utlysts, dels för att det i vissa delar uppfattats
som otydligt. Det nya styrelsedokumentet har ännu inte publicerats på annat sätt (t.ex. på
hemsidan).

Styrelsen diskuterade frågan i sin facebookgrupp och sin messengerchatt inför detta
VU-beslut.

Beslut:

VU beslutar att riva upp beslutet om godkännande av det nya styrdokumentet och backa till
den tidigare versionen som återfinns på hemsidan: ”Styrdokument för externa kurser
(220907)”. Instruktörsgruppen ges möjlighet att vid möte tillsammans med medlemmar ur
styrelsen bearbeta förslaget till nytt styrdokumentet, därefter tar styrelsen upp det bearbetade
förslaget till behandling vid nytt styrelsemöte.



Bilaga 2

Linköpings Hundungdom: VU-beslut angående inhyrning av hjälp för att
ta ut den gamla konstgräsmattan och padden

Beslut taget på Facebook Messenger chatt 2024-01-23.

Närvarande: Olivia Gustafson ordförande, Sofie Bruce Sekreterare, Rolf Gustavsson kassör,
Malin Öster Vice ordförande

Bakgrund: Det nya konstgräset läggs i hallen är planerat att ske med början 26/1-2024. Vi
har fått erbjudande om hjälp att få ut matta, sviktpad och sand med hjölp av maskiner.
Dessutom ingår hjälp med att slänga den gamla konstgräsmattan. Beräknad kostnad ligger
mellan 15-20 tusen kronor.

Frågan har inför VU-beslutet diskuterats i gräsgruppen på facebook

Beslut:

VU beslutar att anta erbjudandet om hjälp med uttagning av matta, pad och sand.



Bilaga 3

Linköpings Hundungdom: VU-beslut angående beställning av agilityhinder

Beslut taget på Facebook Messenger chatt: 2024-01-25.

Närvarande: Olivia Gustafson ordförande, Sofie Bruce Sekreterare, Rolf Gustavsson kassör,
Malin Öster Vice ordförande

Bakgrund: Frågan iom inköp av agilityhinder diskuterades på styrelsemötet 2023-12-14 (se
§10) där inköpen godkändes. Offerten från leverantören Galican hade dock löpt ut varför ny
offert behövde efterfrågas. Den nya offerten (bilaga A) uppgår till €.

Frågan har diskuterats i styrelsens facebookgrupp inför detta VU-beslut.

Beslut:

VU beslutar att beställa agilityhindren enligt offerten från Galican.



Bilaga A till VU-beslut angående beställning av agilityhinder: Offert från Galican


